



AH GROUP
ألفا القابضة

PROFILE COMPANY

TIMELINE



**PROFILE
COMPANY**

Who are we

Alfa Holding Group was Established in 2006 as a new generation of AlMabrouk Group, which has been operating in oil and Gas Sector Since 1959 . in 2006 , Alfa Holding Group was Established with Diversified Activity in North Africa and Headquartered in Libya and its Subsidiaries Tunisia, Egypt and United Arab Emirates.

من نحن

تأسست مجموعة الفا القابضة في عام 2006 كجيل جديد من مجموعة المبروك ، التي تعمل في قطاع النفط والغاز منذ عام 1959 .

في عام 2006 ، تأسست مجموعة الفا القابضة مع نشاط متنوع في شمال أفريقيا والمقر الرئيسي في ليبيا وفروعها في كل من تونس ، مصر و الإمارات العربية المتحدة.



PROFILE
COMPANY

رؤيتنا

إنشاء أساس تجاري متين لليبيا ، باستخدام جميع المواهب التي لدي بلدنا لتقديمها، وإبراز الإمكانيات الهائلة لبلدنا للعالم دون أي شيء تسوي التميز.

Our Vision

Create a solid commercial foundation for Libya, Using all the Talent that our Country has to offer, and to bring out the huge potential of our Country to the world with nothing but Excellence.



**PROFILE
COMPANY**

Our Vision

Health care and Cosmetics.
Real Estate.
Building Materials.
Financial Services.
Electrical.
Engines.
Energy Services.
Electronic Payment Services.

أنشطتنا

الرعاية الصحية ومستحضرات
التجميل .
العقارات .
مواد البناء .الخدمات المالية.
كهربائيات.
محركات.
خدمات الطاقة.
خدمات الدفع الإلكتروني.



PROFILE
COMPANY



ALFA

HEALTH CARE

Our team is proud to deliver the best international medical solutions
فريقنا فخور بتقديم أفضل الحلول الطبية العالمية



PROFILE
COMPANY

ABOUT ALFA

We Care About You

Who are we

Alfa Healthcare is an agent for a variety of Multinational pharmaceutical and Medical companies in Libya and North Africa. Providing Specialized Products and services to the Healthcare industry. Alfa Health Care provides High Quality Consumer Products to the Consumer Market in Libya. Alfa has 3 regional branches: Dubai, Cairo and Tunis, and it has branches at the local level in Tripoli and Benghazi.

من نحن

الفا هيلث كير هي وكيل للمجموعة متنوعة من شركات الأدوية والطب متعددة الجنسيات في ليبيا وشمال أفريقيا، وتقدم منتجات وخدمات متخصصة لصناعة الرعاية الصحية. توفر الفا هيلث كير منتجات إستهلاكية عالية الجودة للسوق الإستهلاكية في ليبيا لها 3 فروع إقليمية دبي، القاهرة وتونس العاصمة ولها فروع على المستوي المحلي بمدینتی طرابلس وبنغازي.



PROFILE
COMPANY



فلسفتنا

اعتماد وتنفيذ المعايير الدولية في عملياتنا لجذب أكثر شركات الأدوية إثارة للإعجاب .

Our Philosophy

Adopting and implementing international Standards in our operations to Attract the most impressive Pharmaceutical Companies.



**PROFILE
COMPANY**



نطاق العمل

تعمل شركة الفا الطبية حصرياً في مجال الرعاية الصحية حيث نمثل شركات عالمية مرموقة في مجال الأدوية والتكنولوجيا الحيوية والتشخيص المختبري والمطهرات ومكافحة العدوي والمعدات الطبية.

Scope of Work

Alfa Medical Company Operates Exclusively in the Healthcare filed Where we Represent Reputable Global Companies in the fileds of Pharmaceuticals, Biotechnology, laboratory Diagnostics, Disinfectants, infection Control and Medical Equipment.



**PROFILE
COMPANY**



Our Services

خدماتنا

المبيعات والتسويق

إدارة فريق المبيعات والتسويق التي تروج المنتجات للأطباء في كل من القطاعين العام والخاص، بالإضافة إلى ذلك نقدم لعملائنا قوائم إستهداف محدثة تغطي الصيدليات والمستشفيات والأطباء العاملين في السوق الليبي.

Sales and Marketing

Manage Sales and Marketing Teams Promoting Products to Clinicians in both the Public and Private Sectors, In addition , we Provide our Clients with Updated Targeting Lists Covering Pharmacies . Hospitals and Doctors Working in the Libyan Market.



**PROFILE
COMPANY**



ALFA
HEALTH CARE



القامع للمقاولات العامة والإستثمار العقاري
AL-QATIE CONSTRUCTION



**PROFILE
COMPANY**

Who are we

Al-Qatie CO. For General Contracting and Real Estate Investment is a Libyan joint Stock Company Established in the year : 2007 under the Provisions of Libyan Law under the Number :(369) in the Commercial Register with a Capital of (10,000,000 L.D) From the Beginning. the Basic Features of the Company were Developed. Which Made us Succeed in Reaching the Highest Levels of efficiency and excellence in our filed of work . Al-Qatie Construction Company is Considered one of the Leading Companies

من نحن

شركة القاطع للمقاولات العامة والإستثمار العقاري مساهمة تأسست في سنة 2007 بموجب أحكام القانون الليبي تحت رقم (369) في السجل التجاري وبرأس مال (10,000,000) دينار ليبي ومنذ البداية تم وضع السمات الأساسية للشركة وبفضل الله نجحنا في الوصول إلى أعلى درجات الكفاءة والتميز في مجال عملنا حيث تعد شركة القاطع للمقاولات من الشركات الرائدة.



**PROFILE
COMPANY**

القاطع للمقاولات العامة والإستثمار العقاري
AL-QATIE CONSTRUCTION



Our Services

- Civil Construction.
- Construction of industrial Buildings and Machine Bases.
- Construction of Housing Projects.
- Construction of administrative Building.
- Construction of electrical Station Building.
- Electromechanical Works (Electromechanics).
- installing industrial machines and equipment for buildings and offices (air conditioning systems, Telephone Systems, Water and electricity system).
- Installation of Station Equipment and control Devices.
- Installation Electrical Cables up to 30 kv and high voltage lines.
- Restoration and maintenance of historical Buildings.
- Preserving Historical Sites.
- Maintenance and restoration of Historical Buildings.

خدماتنا

- الإنشاءات المدنية.
- إنشاء المباني الصناعية وفواعد الالات .
- إنشاء المشاريع الإسكانية .
- إنشاء المباني الإدارية.
- إنشاء مباني المحطات الكهربائية.
- الأعمال الإلكتروميكانيكية (الميكانيكا الكهربائية).
- تركيب الات صناعية وأجهزة للمباني والمكاتب (أنظمة التكييف , أنظمة الهاتف , أنظمة كشف الحريق, أنظمة المياه والكهرباء) .
- تركيب معدات المحطات وأجهزة التحكم .
- تركيب كوابل كهربائية تصل إلى 30 ك.ف وخطوط الضغط العالي .
- أعمال الترميم وصيانة المباني التاريخية للحفاظ على المواقع التاريخية .
- صيانة وترميم المباني التاريخية.



**PROFILE
COMPANY**

القائم للمقاولات العامة والاستثمار العقاري
AL-QATIE CONSTRUCTION





ALFA
ELECTRIC



PROFILE
COMPANY

من نحن

تأسست في منتصف عام 2020 ، وهي شركة ليبية مملوكة من قبل مجموعة ألفا القابضة ، النشاط الأساسي للشركة هو بيع وتوريد الأجهزة الكهربائية داخل دولة ليبيا والشركة هي الوكيل الحصري لماركة TCL تي سي إل في ليبيا.

وتقع الإدارة في مدينة طرابلس وتمتلك عدد من الفروع علي مستوي ليبيا وكذلك العديد من مراكز الخدمة والصيانة ومراكز التوزيع مما يغطي جميع أنحاء الدولة ، وعلي مدار فترة عمل الشركة في السوق الليبي تمكنت من الحصول على العديد من الجوائز بالإضافة إلى ثقة العملاء و الموزعين والمستهلكين.

Who are we

A commercial company specialized in importing materials . equipment, electrical appliances and their requirements. The main Activity of the Co. is The Sale and Supply of Electrical Appliances Within The State of Libya, and The Company is the Exclusive Agent for the Brand TCL in Libya.

The Administration is located in the City of Tripoli and owns Several Branches at the Level of Libya, as well as many Services and Maintenance Centers and Distribution Centers, Which Covers All Part of the Country.



**PROFILE
COMPANY**



**ALFA
ELECTRIC**

رؤيتنا

- نتطلع للوصول إلى أعلى حصة سوقية خلال العام 2022.
- نسعى لتغطية إحتياجات السوق من كافة المنتجات بأعلي درجات الجودة.
- نسعى لتوفير أفضل خدمة عملاء وخدمات ما بعد البيع .
- أن نتوسع لتوفير أكبر فرص عمل وتطوير الكادر المحلي .

Our Vision

Manage Sales and Marketing Teams Promoting Products to Clinicians in both the Public and Private

- Sectors, In addition to Reach Provide High Clients with Shaded Targeting Lists Covering Pharmacies .
- Hospitals and Doctors Working in the City a Market of the Highest Quality.
- We Strive to Provide The Best Customer Service and After-Sales Services.
- We Expand to Provide the Largest Job Opportunities and Develop the Local Cadre.



**PROFILE
COMPANY**



**ALFA
ELECTRIC**

رسالتنا

أن نثري حياة عملائنا من خلال فريق عملنا وخدماتنا ومنتجاتنا وذلك من خلال
إلتزامنا بأفضل معايير الأداء.

Our Mission

To Enrich the Lives of our Customers Through our Team , Services, Products, and Our Commitment
to the Best Performance Standards.



**PROFILE
COMPANY**



**ALFA
ELECTRIC**

أهدافنا

- أن نكون من الرواد في مجالنا .
- أن نكون الإختيار الأمثل لعملائنا.
- أن نكون الشريك الأمثل لعملائنا.
- أن نضع معيار الربح «الربح للجانبين» أساس لعلاقتنا بعملائنا.
- أن نمتلك بنية تحتية حديثة ومتطورة مما يرفع جودة الأداء.

Our Objectives

- To Be One of the Pioneers in OurFiled.
- to be the Optimal Choice for our Customers.
- To be the best Partner.
- To Set the Standard of «win-win» as the Basis for Our Relationship with Our Customers.
- To Have a modern and Advanced Infrastructur, Whicch raises the Quality of Performance.



**PROFILE
COMPANY**



**ALFA
ELECTRIC**



Methag Insurance

شركة ميثاق للتأمين



PROFILE
COMPANY

خدماتنا

- خدمة التأمين للأفراد والشركات والمؤسسات.
- خدمة التأمين إدارة وتشغيل المستشفيات.

Our Services

- Insurance Service for Individual, Companies and Institutions.
- Insurance Service for Hospital Management and Operation.



**PROFILE
COMPANY**



شركة هيثاف للتأمين

رؤيتنا

إنشاء وتطوير مجموعة من فروع الشركة في مدن ليبيا، لتقديم خدمات التأمين العام والتأمين على الحياة، التي يثق في مصداقيتها العملاء، سواء كانوا شركات أو أفراد، لما تقدمه من خدمات ذات قيمة مضافة، والتي يتم تقديمها من خلال خدمات متعددة، وقنوات توزيع التي تناسب إحتياجات شركائنا وعملائنا على حد سواء.

Our Vision

Establishing and Developing a Group of Company Branches in the cities of Libya, to Provide General and Life insurance Services, Whose Credibility is Trusted by Customers, Whether they are Companies or individuals, Because of the Value-added Services They Provided Through multiple Services and Distribution Channels that suit the needs of Our Partners and Customers Alike.



PROFILE
COMPANY



شركة ميثاق للتأمين

أهدافنا

بدأت الشركة عملها الفعلي في عام ٢٠١٤ من خلال مكتبها الرئيسي في مدينة بنغازي سعياً لتحقيق رؤيتها من خلال تقديم عدد من خدمات ومنتجات التأمين التي تستهدف الأفراد والمؤسسات على حد سواء كما تتطلع الشركة لإفتتاح فرع آخر في مدينة طرابلس بهدف إستقطاب الأفراد والشركات في ليبيا سواء من خلال البيع المباشر أو من خلال وسطاء التأمين .

Our Objectives

To Company Began Work in 2014 Though its Head Office in The City of Benghazi in Pursuit of its Vision By Providing Several insurance Services and Products Targeting Both Individuals and institutions. The Company is Also Looking Forward to the Opening of another Branch in the City of Tripoli, with the aim of Attracting individuals and Companies in Libya , Whether Through Direct Sales or Through insurance Brokers.



**PROFILE
COMPANY**



شركة هيثاف للتأمين

GATE BUILDING

لإستيراد مواد البناء



PROFILE
COMPANY

من نحن

شركة جيت لتجهيزات البناء إحدى شركات الفا القابضة في ليبيا- شركة متخصصة, وهي شركة شابة قوية تعمل على توريد مواد متخصصة في بعض المجالات والأسم الكامل للشركة شركة جيت لإستيراد مواد البناء والمواد الصحية , شركة مساهمة ليبية. لدينا مكتبان, أحدهما في طرابلس غربي ليبيا والأخر في بنغازي المنطقة الشرقية.

Who are we

GATE Building Supplies Company is one of GATE Holding companies in Libya, a specialized company, and it is a strong young company working on the supply of materials specialized in some fields, the full name of the company is GATE Company for the import of building materials and sanitary materials, a Libyan joint stock company. We have two offices, one in Tripoli, western Libya, and the other in Benghazi, for the eastern region.



PROFILE
COMPANY

GATE
BUILDING

رؤيتنا

أن نكون المورّد الأعلى قيمة لأفضل المواد العالمية الداخلة في البناء والخبرات الفنية .

Our Vision

To be the highest value provider of global construction services and technical expertise.



PROFILE
COMPANY

GATE
BUILDING

نطاق عملنا

المباني التجارية
المباني الصناعية
المباني السكنية
المرافق الصحية

Our business scope

Commercial buildings
Industrial buildings
Residential buildings
Health facilities



PROFILE
COMPANY

GATE
BUILDING

EGGATE

Information Technology
شركة جيت لتقنية المعلومات



**PROFILE
COMPANY**

من نحن

شركة جيت لتقنية المعلومات هي شركة مساهمة ليبية، وهي مشاركة بين مجموعة الفا القابضة وعدد من الكوادر الفنية الوطنية. وتعتبر شركة جيت أحد الاستثمارات الاستراتيجية لمجموعة الفا القابضة.

Who are we

Gate company for information technology is a Libyan joint stock company, a partnership between Alfa Holding Group and several national technical cadres. It is considered one of the strategic investments of Alfa Holding Group.



PROFILE
COMPANY

EGATE

Information Technology
شركة جيت لتقنية المعلومات

رؤيتنا

لعب دور ريادي في السوق الليبي والإقليمي بتوفير خدمات الدفع بواسطة الهاتف النقال، وتطوير الخدمات الإلكترونية باستخدام تقنيات Blockchain

Our Vision

Playing a leading role in the Libyan and regional market by providing mobile payment services and developing electronic services using Blockchain technologies.



PROFILE
COMPANY

EGATE

Information Technology
شركة جيت لتقنية المعلومات

أهدافنا

هدفنا الرئيس هو توطين تقنيات البلوك تشين وتحسين الخدمات المالية في وطننا ليبيا والدول العربية. وتسعى شركة جيت من خلال تمكين موظفيها وتزويدهم بأفضل وسائل المعرفة باستخدام أحدث ما توصلت اليه تكنولوجيا الدفع الإلكتروني لتقديم الحلول الإبداعية لنيل رضا العملاء وتحسين مستوى الخدمات المقدمة بما يتماشى مع اعلى معايير الجودة والتميز.

Goals

Our main goal is to localize blockchain technologies and improve financial services in our homeland Libya and the Arab countries. Gate Company seeks through empowering its employees and providing them with the best means of knowledge using the latest electronic payment technology to provide creative solutions to achieve customer satisfaction and improve the level of services provided in line with the highest standards of quality and excellence



**PROFILE
COMPANY**

EGATE

Information Technology
شركة جيت لتقنية المعلومات

E-GATE هي منصة خدمة الدفع بواسطة الهاتف النقال مستهدفة بالدرجة الأولى السوق الليبي. توفر المنصة وسائل مختلفة للسماح للمستخدمين شراء السلع الخاصة بهم باستخدام تطبيقات الهاتف النقال. أنشئت منصة E-gate لتقدم خدمات مميزة لا توجد حالياً بالسوق الليبي.

E-GATE is a mobile payment platform primarily targeting the Libyan market. The platform provides various means to allow users to purchase their goods using mobile applications. The E-gate platform was established to provide distinguished services that do not currently exist in the Libyan market.



PROFILE
COMPANY

EGATE

Information Technology
شركة جيت لتقنية المعلومات

محفظة E-GATE

محفظة E-gate تنتمي للجيل الرابع من المحافظ الإلكترونية، حيث انها تعتمد في معاملاتها على تقنية البلوك تشين مما يجعلها من أول المحافظ الإلكترونية في ليبيا وفي العالم العربي التي تستخدم في هذه التقنية. عند سرد مزايا هذه المحفظة ستنتج ان هذه المحفظة تختلف كثيرا عما هو متوفر حاليا في الأسواق الليبي واغلب الدول العربية.

E-GATE Wallet

The E-gate wallet belongs to the fourth generation of electronic wallets, as it relies on blockchain technology in its transactions, making it one of the first electronic wallets in Libya and the Arab world to use this technology. When listing the advantages of this wallet, you will conclude that this wallet is very different from what is currently available in the Libyan market and most Arab countries.



PROFILE
COMPANY

EGATE

Information Technology
شركة جيت لتقنية المعلومات



**PROFILE
COMPANY**



Alfa motors is a Libyan automotive company, one of Alfa holding group. **Alfa Motors** is an agent and a distributor for various auto and parts multinational companies. Alfa is committed to deliver a customer tailored solution with unique sales and services experience exceeding the local ..standards to new scope of an international standards

محركات ألفا هي شركة سيارات ليبية، إحدى شركات مجموعة ألفا القابضة. شركة محركات ألفا وكيل وموزع لشركات متعددة الجنسيات لقطع غيار السيارات. تلتزم ألفا بتقديم حل مخصص للعملاء مع تجربة مبيعات وخدمات فريدة تتجاوز المعايير المحلية إلى نطاق جديد من المعايير الدولية.

Our vision

“To be the leading automotive partner of choice in North Africa”

“أن نكون الشريك الرائد في مجال السيارات في
شمال إفريقيا”



Our mission

To earn our customers loyalty by:

- Delivering an exceptional sales and services experiences to all customers with high quality and excellent value
- Grouped in teams full of integrity and enthusiasm, working ethically focusing on meeting and exceeding the customers' expectations

كسب ولاء عملائنا من خلال:

تقديم تجارب مبيعات وخدمات استثنائية لجميع العملاء بجودة عالية وقيمة ممتازة.

تجميعهم في فرق مليئة بالنزاهة والحماس، والعمل بشكل أخلاقي مع التركيز على تلبية توقعات العملاء وتجاوزها.

طرابلس
Tripoli



Musrata
مصراتة

بنغازي
Benghazi



Alfa location تواجدها

رضا العملاء

**Customer
Satisfaction**



صالات العرض



showrooms

مراكز الخدمة

**Service
Centers**



الحلول المالية



**Financial
Solutions**

خدمة العملاء

**Customer
Service**



المبيعات والتسويق



Sales & Marketing

Alfa Strategic Concept

القاعدة الإستراتيجية

Technology

- Technological infrastructure is old and not well developed; however, the internet is widely used.
- Despite the service providers are lacking the quality of the service and the trained staff, the IT services are expensive.

التكنولوجيا

- البنية التحتية التكنولوجية قديمة وغير متطورة. ولكن، يتم استخدام الإنترنت على نطاق واسع.
- على الرغم من افتقار مقدمي الخدمة إلى جودة الخدمة والموظفين المدربين، إلا أن خدمات تقنية المعلومات باهظة الثمن.

Environmental

- Libya's area is >1.7M sq. KM
- Most of the country is desert except of the coastal line. The desert is around 90% of the total area.
- Harsh desert weather at the interiors.
- Almost flat land but still the roads quality is not well maintained.

البيئة

- مساحة ليبيا > 1.7 مليون كيلومتر مربع.
- معظم البلاد صحراوية باستثناء الخط الساحلي. تشكل الصحراء حوالي 90% من المساحة الإجمالية.
- طقس صحراوي قاس في الداخل.
- أرض مستوية تقريبًا، ولكن لا تزال جودة الطرق غير محفوظة جيدًا.

Legal

- Laws are not developed.
- Car's import is open for anyone
- Used cars import is allowed as it is not more than 5 years of age.
- SUV & Pick-up cars import facing some restrictions, more approvals are needed.

قانوني

- لم يتم تطوير القوانين.
- استيراد السيارات مفتوح لأي شخص
- يسمح باستيراد السيارات المستعملة حيث لا يزيد العمر عن 5 سنوات.
- يواجه استيراد سيارات الدفع الرباعي والسيارات الصغيرة بعض القيود، وهناك حاجة إلى مزيد من الموافقات.

Political

- Political conflict results in two separate governments; West & East.
- Discussions and negotiations are ongoing, recent proposal of a unified government.
- Foreign interventions have high impact.

السياسية

- نتائج الصراع السياسي حكومتين منفصلتين، غرب وشرق.
- المناقشات والمفاوضات جارية، اقتراح حديث لحكومة موحدة.
- التدخلات الأجنبية لها تأثير كبير.

Economical

- Oil dependent economy. GDP is dramatically changing according to the security related oil production.
- Est. GDP per capita \$9.6K, based on the official rate however this is much lower compared to the real market exchange rate.
- Banking system is not well developed.
- Central banks were split between west and east but recently aligned.

الاقتصادية

- الاقتصاد المعتمد على النفط. الناتج المحلي الإجمالي يتغير بشكل كبير وفقًا لإنتاج النفط المرتبط بالأمن.
- Est. الناتج المحلي الإجمالي للفرد 9.6 ألف دولار، بناءً على السعر الرسمي، إلا أن هذا أقل بكثير مقارنة بسعر الصرف الحقيقي في السوق.
- النظام المصرفي غير متطور بشكل جيد.
- البنوك المركزية منقسمة بين الغرب والشرق، ولكنها اصطفت مؤخرًا.

Sociocultural

- Libya's population is 6.9 M, >90% of them are living on the Mediterranean coast which extends for >1700 KM.
- 47% of the population are 25-64 years of age, 49% of the population are less than 25 years of age.
- Major cities; Tripoli, Benghazi and Misrata.

الاجتماعية والثقافية

- يبلغ عدد سكان ليبيا 6.9 مليون نسمة، يعيش أكثر من 90% منهم على ساحل البحر الأبيض المتوسط الذي يمتد لمسافة تزيد عن 1700 كم.
- 47% من السكان تتراوح أعمارهم بين 25-64 سنة، 49% من السكان أقل من 25 سنة.
- مدن أساسية: طرابلس وبنغازي ومصراتة.

Alfa Libya PESTLE analysis تحليل دقيق لليبيا



14th Sep 2020

To:

The Higher Management
Jamahiriya Bank
Tripoli, Libya

Dear Sirs,

Nissan in Libya

We confirm that, as at the date of this letter, ARATA INTERNATIONAL FZC ("ARATA"), with its registered office at No. A1-303, Ajman Free Zone, Ajman, United Arab Emirates, is appointed as Nissan's distributor and is authorised to import, market and sell Nissan products in the State of Libya subject to compliance with Libyan laws.

If you have any enquiries related to the sale and distribution of Nissan-branded vehicles and parts thereof, please contact ARATA.

This letter is issued upon the specific request of ARATA.

Yours faithfully,

For and on behalf of
Nissan Middle East FZE

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Thierry Sabbagh", with a stylized flourish at the end.

Thierry Sabbagh
Managing Director

Thank You..



AH GROUP
ألفا القابضة